

Dinsdag 21 maart 2023, 20:00 uur.

Locatie: basisschool De Kreek, Hinkelenoord 14, 4617NC, Bergen op Zoom

Aanwezig: Alexander Clarijs, Randall van Gurchom-Colijn, Jaap Truijens, Jaap van Wijlen, Josita Moonen, Larissa van Gurchom-Colijn, Tom Cats, Ans Kerstel, Joke Grootemaat, Hans Muller, Annelies Truijens, Els Roepers, Jos van Seters, Gerrit Coldeweijer

Afwezig: Maikel Zwering, Joep Marcus, Toine de Bakker, Lenneke van Oort, Johan van Roeden, M. de Jongh Swemer, Pieter Riedijk

1. Welkom door de voorzitter

De voorzitter opent de vergadering kort na 20.00u en heet de aanwezigen van harte welkom. Er zijn geen aanvullende agendapunten – Update van de werkgroepen wordt toegevoegd na punt 6.

2. Notulen vorige algemene leden-/wijkvergadering (22 november 2022).

De notulen worden zonder wijzigingen goedgekeurd. De notulen van 22 november zullen spoedig op de website gepubliceerd worden.

3. Jaarverslag 2022

Alexander licht het jaarverslag toe en legt uit dat Maikel Zwering niet meer heel actief is als bestuurslid maar vooral als ‘primes-inter-pares’ naar de gemeente beschikbaar is.

Ook Lenneke is wat minder actief binnen het bestuur.

Als bestuur zijn we terug naar de basis, maar we zijn er niet voor een beperkt groepje. We willen graag de hele wijk bereiken en dat is een van de doelen van dit jaar om hieraan te gaan werken. De basis is het faciliteren van goede initiatieven en werkgroepen.

Hans Muller geeft aan dat het ‘betrokken zijn’ iets is wat in de hele maatschappij speelt en niet alleen in de wijk.

Larissa vertelt over de complimenten na een evenement als ‘Halloween’, maar dat het moeilijk is om mensen te activeren om mee te werken.

Tom herkent dit bij de ‘vogelhuisjes’-actie in zijn straat. Maar daar deed toch de helft van de straat mee.

Alexander zegt dat de kracht van herhaling werkt.

Joke: Je moet er heel veel tijd in steken. Er waren al straatambassadeurs (zo’n 100), maar op den duur ging dat niet meer werken.

Alexander: Ook al zijn er minder mensen actief, we blijven het daarvoor doen. Het wijkblad wordt nog steeds goed gelezen. Ook aan zichtbaarheid willen we meer tijd gaan besteden.

4. Verslag Kascommissie

De kascommissie (Jaap van Wijlen) licht toe: Dit jaar is er weer een scheiding aangebracht tussen SOPje en de wijkcommissie. De conclusie van de kascommissie is dat er een reëel beeld is van de inkomsten en uitgaven in een net overzicht.

Er zijn verder geen vragen over het verslag van de kascommissie.

5. Benoeming kascommissie 2023

De kascommissie voor 2023 wordt benoemd: Jaap van Wijlen, Annelies Truijens, Larissa van Gurchom-Colijn (reserve).

6. Besluiten over décharge van het bestuur over het jaar 2022

De vergadering besluit tot decharge van het bestuur over het jaar 2022.

7. Update van de werkgroepen

☐ **SOPje**

Joke vertelt: Het SOPje draait als een trein. In de groep ontstaat ook een mantelzorg-functie. Mensen helpen elkaar om naar het ziekenhuis te gaan en om naar de bibliotheek te gaan. Meestal 15 tot 20 mensen op de dinsdagochtend. Hieruit blijkt dat er heel veel behoefte is. De wijkagent komt regelmatig langs, Stadlander sluit wel eens aan. De wijkzuster komt ook langs.

☐ **De wijkhuiskamer**

Het eerste gesprek met Stadlander is geweest. Beide ruimtes zijn beschikbaar, maar alleen met een maatschappelijke bestemming. De wijkagent is ook enthousiast om daar 1x per week een spreekuur te houden. Stadlander heeft een klein kantoortje en zou ook graag meer ruimte willen. Samen met Josita zijn er ook oude plannen weer opgepakt om te laten zien dat het nodig is.

In iedere wijk is er een plaats, behalve in onze wijk. Vanuit de mensen is behoefte. Er is heel veel steun nodig dat er veel mensen achter staan en we het met zijn allen belangrijk vinden dat er een ruimte moet komen. Ton en Kees van Stadlander zijn met een plan bezig. Een deel van een van de twee huizen willen ze ook gebruiken als stalling voor fietsen en/of scootmobiel. Er lopen ook gesprekken met Tante Louise over mensen met Alzheimer. Tom: 'Thuis in de wijk' is ook een landelijk thema, hier lopen ook gesprekken met bedrijven over, dit zou ook interessant kunnen zijn. De ruimte zou dan ook beschikbaar zijn voor andere verenigingen. Deze puzzel moet gelegd worden, maar daar zijn ook wel mogelijkheden om samen te werken met andere

partijen.

Hans: Is het vooral een inloophuis of als boekbare vergaderruimte?

Joke: Het idee is dat het een inloophuis is. Je kunt het vergelijken met een wijkgebouwtje in het klein.

Hans: Hoe wordt dit gefinancierd? Betaalt de gemeente mee?

Josita: De gemeente heeft aangegeven hier geen geld voor te hebben.

Tom: Maar de gemeente heeft wel de opdracht van de minister om dit uit te voeren.

Alexander: Samenvattend, het initiatief ligt er en de gesprekken lopen. Het is aan ons om de plannen en behoefte zo goed mogelijk aan te geven.

Jaap van Wijlen: Vanuit het bestuur van de wijkcommissie zou goed moet worden gekeken naar het financiële plaatje voordat het bestuur zich vastlegt aan een kostenpost van 15.000 euro (of meer) voor 5 jaar. Stichting WijZijn zou hier ook bij kunnen helpen.

Joke: Ik heb een naam van deze stichting en daar ga ik graag mee in gesprek.

Andere partijen om aan te denken voor samenwerking zijn nog genoemd:

ThuisZorg Westbrabant (TWB) en vereniging van eigenaren

☐ **Groen en Duurzaam**

Els: De werkgroep is actief bezig om zaken te organiseren voor kinderen zoals zaadbommetjes maken.

Voor 3x11 willen we in het najaar bollen gaan planten in een mooi plantsoen.

Annelies: Met 25 jaar zijn er 1400 bollen geplant, daar was men heel enthousiast over.

Met de gemeente lopen ook gesprekken over vergroten van boomspiegels en over het wippen van tegels.

Er is een oproep gedaan om straten aan te melden die erg grijs zijn.

Larissa: Deze oproep kunnen we nog een keer herhalen.

Els: Tijdens een overleg met de gemeente is er gesproken over de platanen aan de Boulevard. Deze zouden in de herfst gekapt worden. Toch is nu het fietspad weer uitgefreesd. We zijn hier blij mee, maar missen de communicatie van de gemeente.

Natuur Markiezaatsmeer

Bij het Markiezaatsmeer zou de natuur hersteld worden door Tennet, maar de werkzaamheden zijn uitgelopen. Inmiddels is het broedseizoen gestart en is dit nog niet gebeurd. Het is nu overstroomt op sommige plekken en ook voor wandelaars niet toegankelijk.

Alexander: vanuit de redactie hebben we contact gehad met Tennet. Ik kan de vraag stellen wat de planning inmiddels is.

Annelies: Het aantal zwaluwen is ook aan het verminderen. Er is hiervoor speciaal iets gebouwd.

Els: Via Marike de Haan zal ik dat navragen.

Vergroening het Kompas

Tom vertelt dat er gesprekken zijn geweest met Nigel Dierickx en Erik Verbogt van de gemeente en deze staan hier welwillend tegenover. Het is echter moeilijk om contact te hebben met de winkeliersvereniging.

Joke: Eind mei wordt de Jumbo verbouwd om dit te verduurzamen, het zou slim zijn om dit aan te grijpen om ook het vergroenen van het Kompas mee te nemen bij de heropening.

Er zijn ook gesprekken met Mooi optiek en Lotje.

Hans: Er is 10 jaar geleden al een plan gemaakt om het Kompas te vergroenen in het verlengde van de Boulevard. Joke herkent dit. Helaas is degene die dit plan heeft gemaakt uit beeld.

Alexander zal contact opnemen met Anouk Kools om beter contact met de winkeliersvereniging te krijgen.

Randall zal op zoek gaan naar het oude plan. Het archief staat bij Erik Vink.

Tom: Het zichtbaar maken is ook belangrijk voor de gemeente.

Peter Verroen is hiervoor vast wel te benaderen.

Jaap: Enschede is na de vuurwerkcramp ook mooi groen ingericht, ook mooi om te bekijken ter inspiratie.

Gemaal Zilverplevier

Els: Hier is een boel vernieuwd, maar de beplanting is nog niet aangepakt. In samenspraak met de bewoners wordt hier door de gemeente een plan voor gemaakt.

☐ **Zwerfvuil**

Larissa: Het is een goedlopende club. Iedereen heeft nu ook zijn eigen spullen iedere keer bij, waardoor vanuit de trekkers van de werkgroep weinig gedaan hoeft te worden. We zien heel af en toe nog nieuwe gezichten.

Mensen gaan ook zelf op pad nu ze hun eigen spullen hebben, dus kunnen ze zelf lopen wanneer het ze uitkomt.

Het is alleen al lang geleden dat er iets samen met de scholen is gedaan.

Josita vraagt of de hoeveelheid vuil toe- of afneemt.

Larissa vertelt dat de hoeveelheid vuil nu een stuk minder is dan een aantal jaar geleden. Ook een medewerker van de gemeente heeft aangegeven dat het hier heel veel schoner is dan in de andere wijken.

Als het schoner is, blijft het ook schoner.

Els: het trekt ook mensen aan. Doordat het schoner is, is bijvoorbeeld een buurvrouw ook aangesloten bij de werkgroep om het schoon te houden.

☐ **Energietransitie**

Tom licht toe: Het gaat langzaam. Vanuit de gemeente is weinig respons. Er is ook contact geweest met iemand die gemeentes adviseert. Door het personeelstekort en het verloop bij de gemeente is dit een moeilijk onderwerp. Ook de techniek verandert steeds waardoor er geen duidelijke toekomstvisie

is.

Alexander: 9 mei komt er een avond over de energietransitie. Erik Weinholt zal hier deels invulling aan geven samen met een aantal andere partijen.

□ **Redactie**

In april komt het nieuwe wijkblad. De vaste groepen leveren input aan, maar het is moeilijk om nieuw materiaal te vinden voor artikelen. Financieel is alles kostendekkend. Bezorging ligt nu ook binnen de redactie, maar de vormgeving ligt nu alleen bij Alexander. Vanuit het oogpunt van continuïteit is dat niet wenselijk.

Inez is gestopt met de website en op dit moment is de website kapot.

Alexander en Randall zullen samen naar de site kijken.

Er zijn voldoende leden in de redactie.

□ **Verzakking Gasaansluitingen**

Alexander legt uit dat het bij Enexis ligt. Aanmelden kan nog. Er is onrust onder een aantal mensen. Enexis wil in de Zeekraal peilingen doen. Vanuit Enexis wordt slecht gereageerd en vanuit het bestuur wordt te weinig om reactie gevraagd.

□ **Rommelroute**

1 juli is de Rommelroute. Diana Hoving trekt dit. In het wijkblad en digitaal wordt dit aangekondigd. Er is een mailadres aangemaakt:

rommelroute@bergse-plaat.nl

□ **Halloween**

Larissa vertelt dat de groep in april bij elkaar komt. Als we boven de 250 mensen komen moeten er officieel verkeersregelaars komen.

Er kunnen mensen worden opgeleid die dan alleen voor dit evenement beschikbaar zijn, maar daar zijn kosten aan verbonden. De vraag is nog wel of in 2024 het ook zo uitgebreid georganiseerd moet worden.

Vanuit de groep wordt aangegeven dat het wel fijn is om een kaart te hebben.

We bespreken als groep hoeveel deelnemers we kunnen verwachten en schatten in dat zo'n 245 mensen meedoen. Mocht het aantal deelnemers dan toch boven de 250 lijken te komen kunnen we tot 4 weken van tevoren alsnog de vergunning wijzigen en verkeersregelaars inzetten.

□ **3x11 Bergse Plaat**

Alexander: In totaal zijn er 10 aanmeldingen. Met een datumprikker wordt een eerste overleg gepland in april.

8. Wat verder nog ter tafel komt.

□ **Laadpalen**

Hans vraagt zich af wanneer de laadpalen komen, want er zouden 70 laadpalen in de gemeente komen. Over kabelgoten is nog geen beleid in de gemeente.

□ **Buurtpreventie/Wijkagent**

Els: Is er nog wat te melden over de buurtpreventie of vanuit de wijkagent? De flyeractie met de voetafdruk was een heel leuke actie.

Alexander: Johan (van de buurtpreventie) is niet aanwezig, dus van hieruit geen update.

Joke heeft nog contact gehad met Johan van Roeden.

□ **Kruispunt Aalscholver/Laan van Reimerswaal**

Larissa meldt dat ze nogmaals contact heeft opgenomen met Reinoud Krijnen omdat dat de beloofde verandering nog niet is doorgevoerd. Ook de fietsersbond is hierbij betrokken.

□ **BuitenBeter App wordt 'Signalen'**

Els vertelt dat de BuitenBeter app wordt uitgezet, de 'Signalen' App is de nieuwe app vanuit onze gemeente. Deze app werkt ook beter dan de oude.

□ **Werkzaamheden Tarweplaat**

Jaap vraagt zich af wat de werkzaamheden bij het water bij de Tarweplaat zijn.

Hans: Dit is de beschoeiing die wordt vernieuwd, dit duurt al een tijd.

□ **Bankjes in de schaduw rond de Binnenschelde.**

Annelies: Ik heb contact gehad met een oud raadslid en er is toen met Patrick van der Velden afgesproken dat er bankjes in de schaduw gezet zouden worden. Er zijn wel bankjes gezet, maar niet in de schaduw.

□ **Busroute bus 25**

Annelies vraagt of er klachten zijn geweest over de bus. Er rijdt nu geen bus.

Alexander geeft aan dat de busmaatschappij nu BravoFlex heeft die de oude route rijdt. Een account aanmaken is wel wat lastig maar de dienst zelf werkt erg goed in de praktijkervaring van zijn dochter.

Ans Kerstel geeft aan dat dit duurder is en hij op zaterdagavond en zondag ook niet rijdt.

Alexander vertelt dat we dit hebben aangekaart bij de gemeente, maar de gemeente geeft aan dat dit bij de provincie ligt en bij de busmaatschappij. Maar er zijn verder geen klachten binnengekomen bij het bestuur.

Alexander: we kunnen hier extra aandacht aan besteden in het wijkblad, ook voor de uitleg van het BravoFlex systeem.

Annelies gaat hier verder achteraan.

9. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 21.44u, bedankt iedereen en nodigt eenieder uit voor de volgende algemene wijkvergadering. Ovv wijzigingen en beschikbaarheid locatie is deze in het najaar in De Kreek.